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S t u d i o 	 D e c o
I k 	 s t a 	 v o o r 	 w a t 	 i k 	 d o e

J i j 	 b e n t 	 b i j z o n d e r

Ik ben Hilda, super vrolijke eigenaresse van StudioDeco. Mijn hele 
leven werk ik al met bloemen. Op 18-jarige leeftijd ben ik mijn 
eigen bloemenwinkel begonnen, Naast het maken van mooie boe-
ketten, rouw en trouwwerk mocht ik ook bloemstukken maken 
voor schaatswedstrijden. Na een poos kwam het besef dat het wel 
zonde (en niet duurzaam) was om de bloemen voor zo’n weekend 
te gebruiken om daarna weg te moeten gooien. Toen kwam ik in 
aanraking met mooie zijden bloemen, StudioDeco was geboren. 
Eerst had ik ze stiekem verwerkt in echte bloemstukken om de re-
actie te peilen. Toen ik dit aan de opdrachtgever vertelde, werd hij 

Jullie zijn als bruidspaar bijzonder. En daarom neem ik jullie, na 
een kop koffie/thee aan de keukentafel ook altijd mee voor een 
kijkje in mijn atelier. Daar kunnen jullie zien wat de mogelijk-
heden zijn, je kan zelf beslissen welke bloemen, kleuren etc jullie 
mooi vinden. Het budget varieert enorm, maar je kunt me altijd 
mailen over de mogelijkheden. Met mijn persoonlijke aandacht 
wil ik graag bijdragen aan jullie onvergetelijke dag. Wanneer zie 
ik jullie?

Naast bedrijven verhuur ik de zijde bloemstukken ook voor bruiloften. Verse 
bloemen zijn namelijk zo kostbaar geworden en jullie gebruiken ze maar relatief 
kort. Daarom verhuur ik grote stukken voor op pilaren, maar ook geweldig mooie 
bloembogen. De kosten nemen hierdoor voor jullie heel erg af, terwijl jullie wel 

H e l e m a a l 	 v o o r 	 j o u 	 s a m e n g e s t e l d

mooie en grote bloemstukken hebt staan. Elk 
bloemstuk voor een bruidspaar is weer uniek. 
Na gebruik haal ik ze uit elkaar en voor ieder-
een worden de stukken weer persoonlijk sa-
mengesteld zodat het bij jullie thema/kleur en 
visie past. Daarnaast kan je bij mij ook terecht 
voor je corsages en je bruidsboeket. Deze zullen 
uiteraard wel van echte bloemen zijn. 

enthousiast en ben ik vaker zijde bloemen gaan gebruiken bij zulke toernooien maar 
ook als aankleding van (horeca)zaken, ze kunnen elke maand nieuwe zijde bloemen-
stukken krijgen om op balie/tafel te zetten. Deze stukken stel ik zelf samen aan de 
hand van mijn enorme collectie zijde bloemen.
 

m a i l : 	 i n f o @ s t u d i o d e c o . n l
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J o r d e n 	 K o u t s t a a l
H e t 	 d u o

D e 	 a m b i t i e

Wij zijn 2 jonge, ambitieuze video-
grafen die het beste willen vastleggen 
van jullie bruiloften. Ik ben Jorden, de 
regelaar van ons duo, ik doe vaak eerst 
dingen voordat ik denk, maar doe dit 
wel met enorm veel positieve energie 
en enthousiasme. Jelle is juist de den-
ker van het team. 
We hebben allebei echt een passie voor 

Wij merken dat bruiloften echt prachtig zijn om vast te leggen en door te sparren ont-
staat er voor ons steeds weer een nieuwe ambitie. Het lijkt ons enorm gaaf, maar ook 
uitdagend, om een gave, unieke bruiloft in het buitenland vast te leggen. 

Als jullie een bruidspaar zijn die een unieke trouwfilm willen , zijn jullie bij ons aan het 
juiste adres! Wij helpen jullie graag met het maken van een trouwfilm die jullie visie 
weergeeft en de dag nog leuker maakt tijdens het filmen, terwijl het ook een prachtige 
herinnering is voor jullie. Ons standaard pakket kost 1200 euro1200 euro, maar op onze website 
staat een toolkit, waarmee je het pakket zelf samen kan stellen. Fijne dag!

W a a r o m 	 b r u i l o f t e n ?
We zijn via-via in bruiloften gerolt en het is enorm leuk! Wat ik zelf prachtig vind om 

te zien is de variatie van bruidsparen en het op een andere manier, een andere vibe, vast 
te leggen en dat elke keer op iemands prachtigste dag. Ik vind vooral de uitzonderin-

gen leuk, de niet perfecte bruiloften, de grappige en unieke bruiloften. Het is echt een 
ervaring om vast te leggen. Zo mochten wij pas een bruiloft vastleggen van een bruids-

videografie en hebben een enorme drive voor ondernemen. Daarom hebben wij in janu-
ari de sprong in het diepe genomen. Het is zo leuk met z’n tweeën en het mooie is dat 
je merkt dat je twee keer zo hard gaat. Je hebt ieder een eigen blik, maar door te spar-
ren en elkaar aan te vullen, verbeteren de ideëen zich en ontstaan er hele mooie, nieuwe 
concepten.

w w w . f i l m i n g t o d a y . n l

paar die fan zijn van het programma ‘hunted’. 
We hebben dan ook een enorm leuke, spontane 
video gemaakt van dat het bruidspaar wegrent 
van hun gasten. Heel erg uniek en kenmerkend 
voor het bruidspaar. Her is ook nog eens grap-

pig om zo’n moment te ervaren, voor zowel 
het bruidspaar, als de gasten en zelfs voor ons 

als leveranciers. Het is echt een moment dat je 
bijblijft. 

Klik hier voor een prachtige trouwfilmKlik hier voor een prachtige trouwfilm

Klik hier voor een prachtige trouwfilmKlik hier voor een prachtige trouwfilm

Klik hier voor een prachtige trouwfilmKlik hier voor een prachtige trouwfilm

https://www.youtube.com/watch?v=-IhVDkg8vr4
https://www.youtube.com/watch?v=EWWiGxyGHdA
https://www.youtube.com/watch?v=72lMoWCMPBU
https://www.filmingtoday.nl/
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Bente MajoorBente Majoor

A s t r i d 	 v a n 	 D i j k
D e 	 t r e n d y 	 t r o u w a m b t e n a a r

V i e r 	 d e 	 l i e f d e

Mijn naam is Astrid van Dijk en ik ben een spontane, vlotte, 
vrolijke en actieve vrouw van 59 jaar. Ik hou enorm veel van die-
ren en gezelligheid en heb me dan ook omringd met honden, 
kippen, katten, konijnen en vogels. De gezelligheid zoek ik op in 
uiteten gaan en avonden gezllig samen zijn met vrienden. Maar 
naast gezellige avonden hou ik ook enorm van schrijven, daarom 
is trouwambtenaar zijn voor mij een geweldige baan. Ik ambieerde 
al 20 jaar om trouwambtenaar te worden, maar twee jaar geleden 
is de tijd voor mij gekomen. 

Ik vind het altijd prachtig als een bruidspaar schittert op hun trouwdag, als je de 
liefde in hun ogen ziet stralen. De ceremonie kan daarom overal plaatsvinden, 
zelfs in jullie achtertuin. De ceremonie zal prachtig zijn, omdat het over jullie 
gaat, omdat het jullie liefde viert. En ik kan dit al waarmaken vanaf 850 euro850 euro. Ik 
doe bruiloften in zeeland, brabant, zuid-holland en limburg. Uiteraard zullen we 
eerst vrijblijvend kennismaken en elkaar leren kennen voordat jullie die belang-
rijke beslissing hoeven te maken!

Veel liefs en gezelligheid gewenst,

Astrid van Dijk
De Trendy Trouwambtenaar (uit Zeeland)

Ik hou enorm veel van de happy vibes rondom een koppel. Bij het kennismaken 
ontmoeten we elkaar en dat vind ik altijd zo leuk! Nieuwe mensen ontmoeten 

vind ik enorm gezellig. Als er na het gesprek een klik blijkt te zijn stuur ik jullie 
leuke vragenlijsten die vaak verassende antwoorden opleveren die ik in de speech 
kan verwerken. Ook zal ik wanneer akkoord, contact opnemen met familieleden 

om jullie nog beter te leren kennen. Op deze manier kan ik een vrolijke, luchtige, 
vlotte en liefdevolle ceremonie geven, een echt feestje, zodat jullie en je gasten er 
met plezier op terug kijken. Ik vind het altijd een eer als een bruidspaar voor mij 

kiest en ik deel uit mag maken van de dag waarop ze hun liefde vieren. Daarom 
maak ik de speech ook met passie, een liefdevol en persoonlijk verhaal.

H a p p y 	 v i b e s

0 7h t t p s : / / d e t r e n d y t r o u w a m b t e . w i x s i t e . c o m / m y - s i t e - 2

https://detrendytrouwambte.wixsite.com/my-site-2
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A n y 	 P a r t y

W i e 	 z i j n 	 w i j ?
Wij zijn Djestin en Kayleigh, de oprichters van het evenementenbureau genaamd 
AnyParty. Wij genieten enorm van ons bedrijf. Wij houden ervan om hard aan het 
werk te zijn en onze dromen na te streven. Wij hebben veel doelen, maar onder-
schatten deze niet en doen er alles aan om deze te bereiken. Djestin is erg doelge-
richt en kan hier helemaal in opgaan, ook communicatief is hij heel sterk. Kayleigh 
is perfectionistisch en een planner. Doordat wij beiden ambitieus en hardwerkend 
zijn, is het bedrijf sinds januari al enorm gegroeid.

J o u w 	 w e n s 	 o n z e 	 t a a k

D J 	 s h o w s

J o u w 	 d a g , 	 j o u w 	 o n v e r g e t e l i j k e 	 e r v a r i n g

Je hoort het al aan onze naam ‘AnyParty’ of te wel, elk feest. Van themafeesten tot verschil-
lende gelegenheden denken wij graag mee. Ben je op zoek naar een weddingplanner, photo 
booth, zanger, tent, versiering, evenementenlocatie, catering en/of andere zaken? Wij kun-

nen het allemaal voor jou verzorgen. 
Is je budget groot of klein? Bij AnyParty moet je zijn!

Wij werken met vaste prijzen voor onze samengestelde dj-pakketten. Deze prijzen zijn zichtbaar 
op onze website. Wij zijn flexibel en kijken graag in mogelijkheden omdat wij het belangrijk vin-
den dat iedereen voor alle hun vragen bij ons terecht kan.
Voor jou feest hebben wij altijd een gepaste professionele DJ die jullie avond naar een hoger ni-
veau tilt. Met onze adembenemende lichtshows en kristalheldere geluidsinstallatie creëren wij de 
perfecte sfeer voor jouw feest.

Om van jullie feest een groot succes te maken, bieden wij samengestelde dj-
shows aan in de vorm van pakketten. Deze pakketten bieden een all- in dj-ser-
vice voor elk feest. Kies zelf, of laat ons jou helpen bij het kiezen van het pakket 
dat het beste bij jou past. Ook stellen wij op maat gemaakte pakketten samen 
als jij speciale wensen hebt. 

Als je een feest viert moet het ‘gewoon goed’ zijn. Dit is iets wat wij terug horen van de klant 
en dat is voor ons de rode draad. Dit is jouw speciale dag. Wij zullen er alles aan doen om deze 
dag tot in de puntjes te verzorgen zodat het feest simpelweg top zal zijn.

W e l k e 	 f e e s t e n 	 e n 	 d i e n s t e n ?

Ons bedrijf wordt steeds groter en dat is heel erg mooi om te zien. Wij willen écht 
kwaliteit bieden aan onze klanten en ze helemaal ontzorgen. Onze klanttevreden-

heid ligt erg hoog, omdat maatwerk hoog bij ons in het vaandel staat. Onze klanten 
zijn altijd tevreden over feesten en evenementen die wij voor hen organiseren. Hier 
zijn wij erg trots op. De wensen van onze klanten staan bij ons centraal en de klant 

kan met al hun feestelijke wensen bij ons terecht. Wij hebben daarom ook een groot 
netwerk aan entertainment en andere leveranciers.

h t t p s : / / w w w . a n y p a r t y . n l / 0 9

https://www.youtube.com/watch?v=chTNY_auE3Y
https://www.youtube.com/watch?v=GM4-9X9ZgTE
https://www.youtube.com/watch?v=x9hJLvBi1jY
https://www.anyparty.nl/
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J e 	 e i g e n 	 r i n g e n 	 s m e d e n

D e 	 b e t e k e n i s 	 v a n 	 r i n g e n

H e t 	 u n i e k e 	 c o n c e p t

Ringen worden uitgewisselt in een huwelijk, nadat het bruidspaar 
elkaar het ja-woord heeft gegeven. Een trouwring is een eeuwi-
ge cirkel, die dan ook symbool staat voor eeuwige en oneindige 
liefde. Het is dan ook een prachtig gebaar om elkaar de ring om 
te doen op jullie trouwdag. Maar wat is het speciaal als je deze 
ring samen gesmeden hebt. Het speciale aan een ring is dat deze 
gesmeden worden zonder naad, zodat de betekenis van de onein-
digheid ookal in het maakproces gewaarborgd wordt. Het is een 
lastig proces om een trouwring te maken, maar je kan er zeker zelf 
je steentje aan bijdragen.

Natuurlijk kan je ook andere dingen laten smeden, hoe leuk is het om bijvoorbeeld 
een lepel te laten graveren als bedankje die de gasten ook daadwerkelijk bij het diner 
gebruikt hebben? Of een hangertje voor aan het boeket als herdenking, die helemaal 
persoonlijk gemaakt is. De persoonlijke aanpak zorgt voor veel aandacht en uniek-
heid van onder andere de sieraden. 
De kosten voor het zelf smeden van de ringen variëren natuurlijk enorm, afhankelijk 
van de wensen. Voor zilver beginnen de prijzen vaak vanaf 500 euro 500 euro , voor trouwrin-
gen met goud kom je vaak tussen de 1200 euro 1200 euro  en de 2000 euro 2000 euro uit! 

Ga gerust een keertje kletsen om hopelijk daarna mooie sieraden en ringen te maken!

Bij Renate van den Heuvel kunnen jullie als verloofden samen het gehele 
maakproces doorlopen. Van ontwerp tot zelfs het maken, als dat gewenst is. 

Renate bespreekt met jullie de wensen en smeedt de ringen helemaal zelf, 
waardoor jullie ringen uniek en persoonlijk ontworpen kunnen worden. 

Maar ook een set kan gemaakt worden, zodat je ring helemaal matched met 
de huwelijkssieraden. Met passie en enthausiasme helpt ze jullie tot een 

ontwerp te komen en kunnen jullie zelfs een afspraak maken deze te komen 
smeden met haar. Een bijzondere ervaring voorafgaand aan jullie huwelijk.  

De hele dag wordt dan voor jullie gereserveerd zodat het echt een bijzon-
dere ervaring is, maar smeden kost tijd, dus plan je afspraak in ieder geval 

drie maanden van te voren in, zodat er genoeg tijd voor jullie genomen kan 
worden.

J e 	 e i g e n 	 r i n g e n 	 s m e d e n	

h t t p s : / / w w w . r e n a t e v a n d e n h e u v e l . n l

Say Yes forever mediaSay Yes forever media

Lot of extraLot of extra Lot of extraLot of extralot of extralot of extra

https://www.renatevandenheuvel.nl
https://www.youtube.com/watch?v=chTNY_auE3Y
https://www.youtube.com/watch?v=chTNY_auE3Y
https://www.youtube.com/watch?v=chTNY_auE3Y
https://www.youtube.com/watch?v=chTNY_auE3Y
https://www.youtube.com/watch?v=chTNY_auE3Y
https://www.youtube.com/watch?v=chTNY_auE3Y
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T r o u w e n 	 i n 	 e e n 	 k a s

Nederland heeft natuurlijk heel erg onregelmatig weer en dit kan enorm je trouw-
dag bepalen. Heel veel bruidsparen hebben de wens om buiten te trouwen en dat is 
natuurlijk geweldig. Maar helaas is de kans dat je toch binnen moet trouwen vanweg 
het weer onvermijdelijk. 
Daarom is in een kas trouwen misschien wel de perfecte tussenweg voor jullie! In 
een kas trouwen is een enorm leuke ervaring, met een echt buitengevoel. Door de 
hoeveelheid natuur en natuurlijk daglicht krijg je daarnaast ook nog eens prachtige 
foto’s. Een kas heeft enorm veel sfeer en veel aankleding is vaak niet nodig als je de 
goede keuze maakt. Er zijn erg veel kassen in Nederland, waar de mogelijkheid is om 
te trouwen, elk met een andere sfeer. 

Een aantal kassen in Nederland heb ik hieronder genoemd, ze geven allemaal een andere sfeer af, elk 
dus voor een ander soort bruiloft, maar allemaal in een kas. Neem gerust een kijkje bij de kassen om 
te kijken of ze bij jullie visie passen! Veel plezier met het vinden van de perfecte locatie!

1 . 	 H o r t u s 	 B o t a n i c u s
2 . 	 B o e d e r i j 	 d e 	 D e e l
3 . 	 T h e 	 B - H o u s e
4 . 	 T u i n 	 d e 	 l a g e 	 O o r s p r o n g
5 . 	 G r e e n 	 V i l l a g e

Whimsicalwonderlandweddings.comWhimsicalwonderlandweddings.com
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P e a r l 	 C a n d l e s
D e 	 n i e u w e 	 k a a r s e n

Pearl candles is het nieuwe waanzingwekkende al-
ternatief voor stompkaarsen. Een hele nieuwe opko-
mende trend in de bruiloftbranche, maar ook voor 
in huis. Stompkaarsen brengen zoveel roet en kaars-
vet met zich mee, daarom biedt pearl candles een 
prachtig alternatief. De pareltjes vormen een klontje 
rondom de lont die je na gebruik er zo weer uit kunt 
halen. Omdat de parels van kaarsvet zijn gemaakt 
brand het net als een kaars, maar het vet wat van de 
kaars druipt wordt opgevangen door de omliggende 
parels. Hierdoor hoef je de vazen of plateau’s niet 
meer met enorm veel moeite schoon te maken na 
gebruik, maar giet je de parels gewoon uit de vaas, 
klaar voor nieuw gebruik. Er zijn zoveel kleuren en 
komen alleen nog maar meer nieuwe varianten bij, 
hierdoor heb je enorm veel keuze in de stijl van de 
kaarsen. De parels passen in elke vorm en vullen de 
gehele vaas naar wens, terwijl ze ook nog eens een 
hele romantische sfeer creëren. Het is daarnaast 
ook zo makkelijk op te slaan, te vervangen en op te 
ruimen.  
 
De authentieke en romantische stijl van de kaars 
wordt behouden bij de pearl candles, terwijl de 
nadelen verdwijnen. Een enorm goed en prachtig 
alternatief naar mijn mening. 

Kijk vooral op https://pearlcandles.nl/shop/ voor 
het aanbod.

1 5
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D I Y
E e n 	 p r a c h t i g e 	 c a d e a u t a f e l

Versieringen op je bruiloft zijn natuurlijk enorm 
belangrijk om een prachtige sfeer te creëren en 
enorm mooie foto’s met kleur te krijgen. Heel 
veel mensen focussen op de ceremonie, maar 
het diner en de cadeautafel zijn net zo belang-
rijk. Vooral de cadeautafel wordt vaak vergeten, 
terwijl het juist die sfeer en stijl van je bruiloft 
kan doortrekken. Hieronder benoem ik een leuke 
DIY die je natuurlijk overal kan gebruiken op 
je bruiloft, zeker ook een leuke aanvulling op je 
cadeautafel, en zelfs als gastenboek!!!

Allereerste heb je een tafelrek nodig, liefste een-
tje die je op de tafel kan plaatsen. De volgende 
stap is spuitverf halen en het frame spuiten in de 
kleur die aansluit bij jullie styling. Daarna is het 
geheel aan jullie om her rek te versieren.

Je kan er theelichthouders aanhangen voor een 
romantische sfeer, bloemen voor een zomerse 
sfeer of juist een eucalyptussliert eromheen wik-
kelen voor extra groen. Zo ontstaat er een enorm 
gezellige cadeautafel, maar het kan ook een mooi 
stuk zijn op de dinertafel, je kan elkaar namelijk 
aanblijven kijken, terwijl je zit en intussen in de 
tafel enorm leuk versierd.

Voor de cadeautafel kan het ook als gastenboek 
dienen. Door kaartjes neer te leggen die gasten 
kunnen invullen met een wens voor jullie of een 
lief berichtje en ze deze op te laten hangen tussen 
de bloemen en kaarsen ontstaat er een enorm 
leuk, interactief en creatief gastenboek! 

Geniet van dit idee en wees welkom te mailen 
voor vragen of als je het wilt laten maken!

Benodigdheden:	tafelrek,	spuitverf,	decoratie

1 7

https://www.bol.com/nl/nl/p/gusta-decoratie-tafelrek-300cm/9200000117940346/
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H o e 	 b e g i n 	 j e 	 m e t 	 d e 	 v o o r -
b e r e i d i n g e n ?
S a m e n 	 t o t 	 é é n 	 i d e e 	 k o m e n

Als bruidspaar kan het soms nog wel lastig zijn om samen tot een beslissing te komen 
over jullie trouwdag. Het is natuurlijk enorm belangrijk om samen een prachtige dag 
te hebben waarbij de wensen van beiden terugkomen. Daarom geef ik jullie hier wat 
tips en methodes om jullie alvast op weg te helpen. 

Het allerbelangrijkste is om met elkaar erover te blijven praten. Het voorbereiden van 
je trouwdag begint al vroeg en het kan dat je visie door de tijd heen verandert, zorg 
dus dat je blijft communiceren. 

De 1e stap kan uiteraard zijn plaatjes op te zoeken van wat je mooi vind en hier allebei 
apart een moodboard van te maken en ze daarna te vergelijken. Het is belangrijk om 
dit niet samen te doen, maar beiden eigen plaatjes te zoeken om daarna te overeen-
komsten en verschillen te bekijken. Soms sluiten de stijlen gelijk bij elkaar aan en dat 
is super! Maar soms zitten er duidelijke verschillen in, het is dan van belang een tus-
senweg te zoeken en hier eventueel hulp bij te vragen. 

Daarna kan je een pot maken van wat je belangrijk vind op je trouwdag. Schrijf bei-
den apart kernwoorden op waarvan je wilt dat ze terugkomen, dit kan een sfeer zijn 
of bijvoorbeeld een materiaal of locatie die je belangrijk vind. Gooi beiden je kaartjes 
in de pot en neem een avondje de tijd ze samen door te nemen en te bespreken. Zo 
begrijp je elkaars wensen en de achterliggende gedachtes en blijf je erover praten.

Dan komt natuurlijk het zoeken van de leveranciers. De juiste leveranciers vinden is 
enorm belangrijk en bepalend voor het verloop van je trouwdag en het gevoel dat je 
op die dag ervaart. Zorg eerst dat je alle leveranciers op een lijstje hebt, zodat je weet 
wat je moet zoeken en plan daarna vooral veel kennismakingsgesprekken in en bekijk 
de reviews. Het is van belang dat jullie beide een goed gevoel hebben bij de leveran-
cier, als eentje twijfelt is mijn advies het niet te doen. Het gevoel staat voorop en heeft 
vaak gelijk. Vind dus een leverancier die bij jullie visies past en waar jullie je fijn bij 
voelen, zodat je het meeste uit je trouwdag kan halen, maar ook zodat het relaxt en 
vertrouwt voelt.

Als je meer tips wilt voor hoe jullie het beste je trouwdag kunnen voorbereiden en 
samen tot een idee kunnen komen stuur dan gerust jullie vragen op naar 
i n f o @ l e t o i l e w e d d i n g s . n l !

Fijne dag!

Bente MajoorBente Majoor

Yara PhotograhpyYara Photograhpy



F i j n e 	 d a g !

. 

Ik hoop dat iedereen wat aan dit magazine heeft en dat jullie ervan hebben geno-
ten! Wanneer je vragen hebt, neem gerust vrijblijvend contact op! Ik beantwoord 
ze met alle liefde. Als je naar aanleiding van dit magazine mijn ondersteuning of 
advies wilt, neem dan ook contact op, het lijkt me erg leuk om kennis te maken! 
Wanneer je tips hebt om mijn magazine nog meer aan te laten sluiten op de be-
hoeftes van bruidsparen hoor ik het graag, laat vooral weten wat je wilt zien.

Fijne dag!

Veel liefs,

Sterre,
L’Étoile Weddings

I n s t a : 	 @ l e t o i l e w e d d i n g s

M a i l : 	 i n f o @ l e t o i l e w e d d i n g s . n l

F a c e b o o k : 	 S t e r r e 	 v a n 	 G o l d e n

W e b s i t e : 	 w w w . l e t o i l e w e d d i n g s . n l

C o n t a c t

https://www.instagram.com/p/CxdNnaAI5SC/
https://www.facebook.com/profile.php?id=100086736281663
http://www.letoileweddings.nl

